

卫理公会以萨迦守望者 27/11-03/12/2025

十一月第五个星期的祷告事项

1. 世界

- 【a】 求主怜悯在菲律宾与越南受 Kalmaegi 台风影响的¹家庭，纪念那些失去家园、受伤或失去亲人的人。求主保护救援人员，赐下力量与资源，使灾区早日恢复。

<https://tinyurl.com/yc4774r7>

- 【b】 求主看顾被扣押的尼日利亚学生和²老师，保护他们的生命，免受一切伤害。求神动工，使绑架者弃恶从善，早日释放被掳者。

<https://tinyurl.com/va4tt4ny>

2. 国家

- 【a】 求主继续赐智慧给马来西亚领导人，保守国家经济稳健发展，造福百姓。

<https://tinyurl.com/zcdbzvvp>

- 【b】 求主看顾因洪灾受苦的家庭，赐他们力量与安慰，借教会伸出援手带来帮助。

<https://tinyurl.com/37jaw8mr>

3. 教会

- 【a】 为牧者们委任后的预备祷告。求主坚固牧者们的心，使他们在新的托付中常存谦卑信靠的心，继续心里火热服侍主，深知一切都在神掌管之中。

- 【b】 求主亲自带领交接的每一个步骤，使整个过程有序、有智慧。祈求牧者们在移交堂会文件、行政事工及各项细节时，都能清晰、顺畅、无遗漏地完成。

4. 家庭

- 【a】 求主看顾每个面对困难的家庭（无论是经济压力、健康问题、孩子教育等等）。求神赐下够用的恩典、使他们在困境中不灰心，反而经历主真实的供应和平安。

- 【b】 求主帮助每个家庭在繁忙中，仍能建立属灵的生活（家庭祷告、读经与敬拜）。

Methodist Issachar Watchmen 27/11-03/12/2025

Prayer Items for 5th week of November

1. World

- [a]** Pray that the Lord have mercy on the families affected by Typhoon Kalmaegi in the Philippines and Vietnam. Remember those who have lost their homes, have been injured, or lost their loved ones. Pray for protection over the rescue workers and that God would grant them strength and resources, so the disaster areas can recover soon.
<https://tinyurl.com/yc4774r7>
- [b]** Pray for the Nigerian students and teachers who have been abducted. May God protect them and keep them safe from harm. We pray also that the kidnappers will turn away from evil, do what is right, and release the students and teachers promptly.
<https://tinyurl.com/va4tt4ny>

2. Nation

- [a]** Pray that the Lord continues to grant wisdom to Malaysia's leaders to keep the country's economy stable and to benefit the people.
<https://tinyurl.com/zcdbzvvp>
- [b]** Pray for the families who are suffering from flood damage. Ask God to give them strength and comfort. Pray that the church can reach out to help them.
<https://tinyurl.com/37jaw8mr>

3. Church

- [a]** Pray for the pastors as they prepare for their pastoral appointment. May the Lord strengthen their hearts: keeping them humble and trusting in Him, so that they continue to serve the Lord with fervent passion, fully aware that everything is under God's control.
- [b]** Pray that the Lord would personally guide every step of the handover process, so that it proceeds in an orderly and wise manner. Pray that the pastors will be clear, smooth, and thorough in transferring church documents, administrative duties, and all related details without omission.

4. Family

- [a]** Pray that the Lord watches over every family that are facing difficulties—whether financial pressures, health issues, or issues with their children's education. May God provide sufficient grace so that they do not lose heart in the midst of hardship, but instead experience the Lord's real provision and peace.
- [b]** Pray that the Lord helps every family to maintain a spiritual life amidst their busyness—through family prayer, Bible reading, and worship.

Pengawal Isakhar Methodist 27/11-03/12/2025

Doa minggu kelima November

1. Dunia

- [a]** Memohon rahmat Tuhan atas keluarga yang terkesan oleh taufan Kalmaegi di Filipina dan Vietnam, mengenang mereka yang kehilangan rumah, cedera atau kehilangan orang tersayang. Mohon Tuhan melindungi petugas penyelamat, memberikan kekuatan dan sumber agar kawasan bencana dapat pulih secepat mungkin.

<https://tinyurl.com/yc4774r7>

- [b]** Memohon Tuhan menjaga pelajar dan guru Nigeria yang ditawan, melindungi nyawa mereka daripada segala bahaya. Mohon Tuhan bekerja dalam hati penculik supaya meninggalkan kejahatan dan segera membebaskan yang ditawan.

<https://tinyurl.com/va4tt4ny>

2. Negara

- [a]** Memohon Tuhan terus memberikan hikmat kepada pemimpin Malaysia, menjaga kestabilan ekonomi negara dan memberkati rakyat.

<https://tinyurl.com/zcdbzvvp>

- [b]** Memohon Tuhan menjaga keluarga yang menderita akibat banjir, memberkati mereka dengan kekuatan dan penghiburan, serta memakai gereja untuk menghulurkan bantuan.

<https://tinyurl.com/37jaw8mr>

3. Gereja

- [a]** Berdoa untuk persiapan para pendeta selepas pelantikan. Mohon Tuhan menguatkan hati para pendeta, agar mereka tetap rendah hati dan percaya kepada Tuhan dalam tugas baru, terus bersemangat melayani Tuhan dengan penuh kehangatan, serta menyadari bahwa segala sesuatu berada dalam kendali Tuhan.

- [b]** Memohon Tuhan memimpin setiap langkah proses penyerahan tugas dengan teratur dan bijaksana. Berdoa agar para pendeta dapat menyelesaikan penyerahan dokumen gereja, urusan pentadbiran dan semua butiran dengan jelas, lancar dan tanpa tertinggal.

4. Keluarga

- [a]** Memohon Tuhan menjaga setiap keluarga yang menghadapi kesulitan, sama ada tekanan duit, masalah kesihatan, pendidikan anak-anak, dan sebagainya. Mohon Tuhan memberikan kasih karunia yang cukup agar mereka tidak berputus asa, malah mengalami penyediaan dan damai sejahtera Tuhan yang sebenar.

- [b]** Memohon Tuhan membantu setiap keluarga membina kehidupan rohani walau dalam kesibukan, melalui doa keluarga, pembacaan Alkitab dan penyembahan.